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听力课堂,开放式英语学习平台！www.TingClass.net

2-7
Body Parts-Health-Human
身体构造-健康-人类
When asked what are on a person's face,someone might say,"eyes,nose,ears,and mouth."That would be a man's answer;they have functions.A woman will add,"eyebrows, hair,lips,and teeth."These are the fine points she takes care of,because each one affects how she looks.

当问到人的脸部有什么时，有人可能会说：“眼睛，鼻子，耳朵，和嘴”，那应是男人回答的，因为这些都是功能性的器官。女人则会加上：“眉毛，头发，嘴唇，还有牙齿”，这些是女人会去照顾的焦点。因为每一样都会影响到她的外貌。

Upon seeing an Arab man,you will notice his beard.And won't you agree that bad guys on TV always have big chins?

当看到一位阿拉伯男人时，你会注意到他的胡子。而且，不知道您同不同意，在电视上看到的坏人总是长了个大下巴的?

What about the body?The largest parts are the arms,legs,and torso.Now,the man will tell you about breasts,hip,and waist;the woman:fingernails,thigh,and skin.

(那么)身体的部分呢?最大的部分是双臂，双腿，和身体。这次，男人会告诉你的是：胸部，屁股，和腰部;女人会说：指甲，大腿和皮肤。

Want more?Men say,"chest ,abdomen,and shoulders."Women say,"wrist,ankel,and neck."Last but not least,we need our knees to walk around!Why didn't anbody think of that?

还有吗?男人说：“胸膛，腹部和肩膀”;女人说：“手腕，脚踝和脖子”。最后但并不是最不重要的，我们需要膝盖来走路啊!为什么没有人想到它呢?

学英语，练听力，上听力课堂。【免费英语听力下载】www.tingclass.net
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